

# 实习证明

姓名：余果

身份证号：440902200001010105

本科学校：深圳大学

专业：播音与主持艺术

工作岗位：新媒体运营（出镜）

实习时间：2022.7.1~8.20

实习内容：负责本司内容的策划，公众号的运营以及出镜的录制。

现证明上述内容真实有效。

公司名称：珠海传媒新媒体运营有限公司

公章：

负责人签字：

日期：



## Proof of Internship

Name: YU GUO

PRC Identity Card: 440902200001010105

Undergraduate University: Shenzhen University

Major: Broadcasting and Hosting Art (Minor in Chinese Language and Literature)

Position: We Media Operation (on Camera)

Internship Period: 2022.7.1 – 2022.8.20

Responsibilities: Content planning, public account operation and on-camera recording.

We hereby certify that the above information is correct and valid.

Company Name: Zhuhai Media New Media Operation Co. LTD

Seal:

Signature:

Date:



## 实习证明

余果

身份证号：440902200001010105

本科学校：深圳大学

专业：播音与主持艺术（汉语言文学）

工作岗位：政府采购实习生（2022.01.04 - 2022.02.28）

实习内容：使用财政性资金采购依法制定的，集中采购目录以内的/采购限额标准以上的货物，工程和服务如机械、设备、仪器、仪表、办公设备、聘请咨询公司或单个咨询专家提供各种执行性服务、技术援助或培训服务等。

现证明上述内容真实有效。

珠海香山科技股份有限公司

2022年2月28日

## Internship Proof

YU GUO

PRC ID Number: 440902200001010105

University: Shenzhen University

Major: Bachelor in Broadcasting and Hosting Art(Minor in Chinese language and Literature)

Position: Government Procurement Intern (2022.01.04 - 2022.02.28)

Responsibilities: Purchased goods, engineering and services including machinery, equipment, instruments, meters, office equipment in the procurement list that satisfied the standard requirements with fiscal budgets; Communicated with consulting companies or professional experts for technical support, executive services and training programs.

We hereby certify that the above information is correct and valid.

Zhuhai Xiangshan Technology Co., LTD

February 28<sup>th</sup>, 2022

## 实习证明

### Internship Certificate

兹证明余果同学，深圳大学播音与主持艺术（汉语言文学）专业学生，身份证号：440902200001010105，从2020年1月3日至2020年2月20日于我司担任文学艺术实习生岗位，表现优异，特此证明。

This is to certify that Ms. Yu Guo, student majoring in Broadcasting and Hosting Art(Minor in Chinese language and Literature) at Shenzhen University, ID number: 440902200001010105, worked as a literary and artistic intern in our company from January 3<sup>th</sup>, 2020 to February 20<sup>th</sup>, 2020. Her performance was remarkable and hereby certify.

公司名称：珠海香山网文化传播有限公司

Zhuhai Xiangshan Net Culture Communication Co. Ltd

负责人签字 (Signature):

日期 (Date): 2020.02.21



## 实习证明

余果同学，自 2021 年 7 月 1 日至 2021 年 9 月 1 日于我司担任人事、档案专员实习生，负责通报会议决议、协助总经理的工作、负责公司形象设计和推广实施、负责组织和接待相关单位包括上级单位的来访和接待工作。

现证明上述内容真实有效。

珠海宇程信息技术有限公司

2021.09.02



## Proof of Internship

Ms. YU GUO worked as an HR and Document Specialist from July 1<sup>st</sup>, 2021 to September 1<sup>st</sup> 2021. She was in charge of information dissemination regarding meetings, assisting the general manager with his routine work, maintaining corporate image and brand promotions, receiving guests from the government or other companies.

Zhuhai Yucheng Information Technology Co., LTD

2021.9.2



## 实习证明

姓名：余果

工作岗位：产品、策划运营

实习时间：2020年6月28日 - 2022年8月20日

实习内容：协调区域运营资源、推动各方保证顺利落地，达成活动目标；持续了解客户与内容，挖掘问题与反馈，完成需求收集和对接，推进产品持续迭代及优化；定期维护跟踪与项目相关的各类数据指标，跟进项目进度，确保项目顺利进行。

珠海星诚文化传播有限公司

2020年8月20日



## Employment Certificate

Name: YU GUO

Position: Product, Planning and Operation Intern

Internship Period: 2020.06.28 – 2020.08.20

Responsibilities: Coordinate the regional operational resources to ensure projects can be settled on time and achieve the project objective. Identified customers' needs, solicited their feedback, and collected user needs for product optimizations and upgrades. Kept track of project KPIs, followed up on the project progress and ensured the smoothness of the project.

Zhuhai Xingcheng Culture Communication Co., Ltd

2020.08.20

